
Els quantitatius 

 

 

 

Quatre formes 

Masculí singular     Femení singular     Masculí plorar      Femení plural 

molt                          molta                        molts                      moltes 

poc                            poca                         pocs                        poques   

bastant                     bastanta                  bastants                 bastantes 

Dues formes 

Masculí i femení singular                          Masculí i femení plural 

gaire                                                             gaires 

Una forma 

Massa 

Força 

Prou 

Una mica de... 

Gens de... S’utilitza amb noms incomptables. Ex.: No tinc gens d’arròs. 

Cap            S’utilitza amb noms comptables. Ex.: No tinc cap llapis. 

*Els quantitatius gaire, cap i gens, quan tenen valor negatiu, els usem amb 

no: No tinc gaire gana i per això no vull gens de menjar. No tinc cap iogurt. 

ALERTA! Per referir-nos a la quantitat zero de coses usem el pronom res, que 

és sinònim de cap cosa. Res és un pronom i, per tant, no modifica noms, 

adjectius ni verbs. El contrari de res és tot. 

 


